
Fra: Naturvernforbundet i Bærum <baerum@naturvernforbundet.no> 
Sendt: lørdag 10. juni 2023 11:24
Til: anita.malmer@gmail.com; Eirik Trygve Bøe <eirik.boe@baerum.kommune.no>; Elisabeth Hegg 
Gjølme <elisabeth.gjolme@baerum.kommune.no>; ida_opedersen@hotmail.com; 
kimz621@hotmail.com; mow1@live.no; Reidar Kleppe <reidar@goslia.no>; terje.hegge@odont.uio.no; 
tsm@strandinvest.no
Kopi: Håkon Eide Gundersen <hakong@naturvernforbundet.no>; abwin@mac.com; Finn Otto Kvillum 
<ott-kvil@online.no>; Borgny Danielsen <borgny.danielsen@baerum.kommune.no>
Emne: Vs: Spørsmål til Landbruks- og matdepartementet vedrørende prioritering av kantsoner i 
jordbruksareal
 
Kjære medlemmer i Planutvalget i Bærum,
 
Gratulerer med at dere i Planutvalget har fattet vedtak  om ny arealdel i kommuneplanen!
 
Jeg vil gjerne orientere dere om at en av Statsforvalterens innsigelser til arealdelen har gitt 
opphav til et grundig arbeid i flere miljøorganisasjoner, og til en rekke spørsmål til Landbruks- og 
matdepartementet, se vedlagte brev.
 
Dette gjelder innsigelse nr. 10. Planbestemmelse 13.6 om kantsoner, der Statsforvalteren bl.a. 
skriver:
Vi fremmer innsigelse til kommuneplanbestemmelse § 13.6 så langt det gjelder kravene til 
minimum 10 meters kantsone, flersjiktet vegetasjonssone samt utforming og vegetasjonsvalg i 
kantsonen. Med utgangspunkt i gjeldende mål om økt norsk matproduksjon mener vi det er 
problematisk at kommunen etter forslaget til bestemmelse vil kunne kreve kantsoner som er 
langt bredere enn det som følger av forskrift om regionale miljøkrav i jordbruket i Oslo og Viken 
(FOR-2022-12-06-2182)......
 
Bærum kommune har endret ordlyden i bestemmelsen, slik at innsigelsen ble trukket.
 
Vi var flere organisasjoner som reagerte på denne innsigelsen. Ut fra generelle  miljøhensyn 
mener vi det er positivt at Bærum er opptatt av å sikre gode kantsoner, og ikke minst mener vi 
at gode kantsoner er et av flere virkemidler for å hindre avrenning til Oslofjorden.
 
Derfor har altså flere organisasjoner gått sammen for å se på regelverket for kantsoner, og stilt 
en rekke spørsmål til LMD. Vi håper at det for fremtiden blir legitimt å stille krav om gode og 
brede kantsoner!
 
Vennlig hilsen
Kari Balke Øiseth
styreleder
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From: Christian Steel <christian.steel@sabima.no>
Sent: Friday, June 2, 2023 3:42:15 PM
To: postmottak@lmd.dep.no <postmottak@lmd.dep.no>
Cc: postmottak@kld.dep.no <postmottak@kld.dep.no>; postmottak@landbruksdirektoratet.no 
<postmottak@landbruksdirektoratet.no>; post@miljodir.no <post@miljodir.no>; nve@nve.no 
<nve@nve.no>; sfovpost@statsforvalteren.no <sfovpost@statsforvalteren.no>; 
post@baerum.kommune.no <post@baerum.kommune.no>; Øyvind Fjeldseth 
<oyvind.fjeldseth@njff.no>; Hans Erik Lerkelund <hans.erik.lerkelund@norskfriluftsliv.no>; Arnodd 
Håpnes /Naturvernforbundet <ah@naturvernforbundet.no>; Sverre Lundemo <slundemo@wwf.no>; 
siren.juliussen <siren.juliussen@dnt.no>; Torfinn <Torfinn@lakseelver.no>; terbo@online.no 
<terbo@online.no>; Liv-Marit Hansen <livmarit@oslofjf.no>; Lars Dalen <lars@marinrep.no>; Nils Boisen 
<Nils.Boisen@sabima.no>; Åsa Renman <aasa.renman@sabima.no>
Subject: Spørsmål til Landbruks- og matdepartementet vedrørende prioritering av kantsoner i 
jordbruksareal
 

Hei

Vedlagt denne e-posten er et brev med vedlegg der vi ber Landbruks- og matdepartementet svare på 
spørsmål angående en sak der Statsforvalteren i Oslo og Viken ga innsigelse på et punkt i Bærum 
kommunes forslag til kommuneplanbestemmelse.

Brevet sendes i fellesskap av Sabima, Norges Jeger- og Fiskerforbund, Naturvernforbundet, Norsk 
Friluftsliv, WWF Verdens naturfond, Den Norske Turistforening, Greenpeace, Norske Lakseelver, 
Oslofjordens Friluftsråd, Bærum Elveforum og Marinreparatørene.

Vi ber om at mottakelsen av brevet bekreftes av dem som vil svare på spørsmålene, med et estimat på 
hvor lang tid det vil ta.

På vegne av ovennevnte organisasjoner,

Vennlig hilsen Christian Steel

-----------------------------
Christian Steel
Generalsekretær

Mariboes gate 8
0183 Oslo
Tlf: 93 44 50 82
Sentralbord: 22 36 36 41
Twitter.com/SteelChristian
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